
 

                                                                                                                       

 

 

 

           Νέα Σμύρνη, 10/9/2020 

 

 

 Προς τον :  Δήμαρχο Νέας Σμύρνης κ. Σ.Τζουλάκη 

   Αντ/ρχο Παιδείας κ. Π.Συρίγο 

   Δημοτικό Συμβούλιο 

 

 

 

    Κύριε Δήμαρχε, κύριε Αντιδήμαρχε, κυρίες και κύριοι Δημοτικοί Σύμβουλοι, 

 

     Ενημερωθήκαμε για τις πρόσφατες προσλήψεις των σχολικών καθαριστών/τριών και με ανησυχία,  

προβληματισμό, αλλά και δυσαρέσκεια διαπιστώσαμε πως το προσωπικό για την καθαριότητα των 

σχολείων ΔΕΝ ενισχύθηκε σε σχέση με τις προηγούμενες χρονιές, παρά τις αυξημένες ανάγκες λόγω 

των συνθηκών που όλοι γνωρίζουμε. 

   Σε σύνολο σαράντα (40) σχολικών μονάδων ο συνολικός αριθμός των καθαριστών πλήρους 

απασχόλησης, συμπεριλαμβανομένων των εννέα μόνιμων, είναι μόλις τριάντα (30).  

Άλλοι δεκαοκτώ (18) μερικής, τρίωρης απασχόλησης καλούνται να καλύψουν τις υπόλοιπες δέκα 

 (10) σχολικές μονάδες και ταυτόχρονα να εξυπηρετήσουν τις επιπλέον ανάγκες του συνόλου των 

σχολείων, αφού ένας άνθρωπος στις 6μιση ώρες της μιας βάρδιας δεν μπορεί να καθαρίζει 

σχολαστικά ένα σχολείο καθ' όλη τη διάρκεια της πρωινής λειτουργίας του τηρώντας όλα τα 

υγειονομικά πρωτόκολλα και να παραδίδει αίθουσες, τουαλέτες, κλιμακοστάσια, προαύλιο και 

κοινόχρηστους χώρους καθαρά για την επομένη. 

   Με όποιον συνδυασμό κι αν τοποθετηθούν οι καθαριστές/τριες και όποιο διάστημα ωρών κι αν 

εργαστούν το αποτέλεσμα είναι το ίδιο: ΔΕΝ ΦΤΑΝΟΥΝ  

   Ζητάμε, οι βάρδιες να καθορίζονται σε συνεννόηση με τους διευθυντές των σχολείων και όπου 

υπάρχουν ελλείψεις αυτές να καλύπτονται με προσωπικό καθαριότητας άλλων δημοτικών κτιρίων.  

 

     Κάνουμε σε όλους έκκληση να προβείτε γρήγορα σε όλες τις απαραίτητες ενέργειες, έτσι ώστε: 

 

.   Να προσληφθούν κι άλλες καθαρίστριες πλήρους απασχόλησης, τουλάχιστον δυο(2) για κάθε 

    σχολική μονάδα και  

.   Να επεκταθούν οι συμβάσεις των καθαριστριών μερικής απασχόλησης 

 

Εν μέσω πανδημίας δεν επιτρέπεται να ολιγωρούμε. Η υγεία των μαθητών που θα μπουν στις τάξεις 

(25 παιδιά στα περισσότερα τμήματα), αφορά την υγεία ΟΛΩΝ στην πόλη μας. 

 

 

              Η Πρόεδρος       Η Γεν.Γραμματέας 

      Τάνια Μπεχλιβανίδη             Κατερίνα Λαμπαδαρίου 

 

 

 
 

 

 

 

 


